

Praise God that after more than a year of praying and waiting upon the Lord, He has brought Pastor Wing Yip, formerly the Cantonese and Student Pastor of RCCC, to become the half time Assistant Director / Operations Manager for CLRC effective 3/1/14. He is now responsible for CLRC's current operations and programs and will be assisting the Execution Director for future development and expansion of CLRC's ministry.

感謝神，經過一年多的禱告和等候，主帶領葉永華牧師來到基督僕人更新中心事奉。葉牧師是洛麗華人基督教會之前任粵語堂和 NCSU 學生事工之牧者。他已經在二零一四年三月一日正式上任為半職助理執行同工，除負責中心營地之運作外，將幫助中心執行長推動基督僕人更新中心未來將要開拓和發展之事工。

Praise God that CLRC hosted the NCSU Student Fellowship retreat on February 22-24, 2014, at the Lake Gaston facility in Bracey, VA. The theme of their retreat was "Faith Rooted in Daily Life", led by Pastor Calvin Tran. Based on the story of Jacob in Genesis, Pastor Tran encouraged all the attendees to live out the true Christian life daily after being changed as Jesus's followers.

The UNC Fellowship also held their Spring break retreat (UNC 學人之家 2014 春假退修營) at CLRC on March 8-9, 2014. AFC's coworker, Minister C. Peng led a seminar on "Personal Evangelism Skills" with practices and small-group discussion. Other activities included making dumplings, games, gospel film and wine-tasting near the Center.

Praise God that CLRC facility has been safe without any damages through the rough winter this year since January but the weather was mild and sunny during the retreats.

感謝神，NCSU 之學生團契於二月二十二至二十四日在中心營地 (Bracey, VA) 舉辦了退修會，主題是：植根生活的信仰，由陳家榮牧師帶領四個講座。陳牧師以創世記中雅各生命之改變為例子，鼓勵大家在生活中要放棄自我，過一個真正基督徒之生活，落實我們之信仰。



RCCC NCSU 學生團契



陳家榮牧師講座前禱告

另外，UNC 學人之家團契也在三月八至九日舉辦了春假退修營，由使者協會之彭召羊傳道同工帶領個人佈道傳福音技巧之專題培訓，操練和小組討論。團契其他活動有一起包餃子，遊戲，福音電影和到營地附近釀酒場去品酒。



UNC 學人之家



UNC 學人之家團契“個人佈道法”講座

感謝主，雖然今年冬天常有冰風雪之來臨吹襲，但在各團契退修營會期間，蒙主保守，天氣回暖溫和，不受風雪之影響。